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ČESKO: Petr Fiala prohlásil, že se nyní bude věnovat více těm, kteří dle něj přináší dezinformace
týkající se covidu. To je jistě chvályhodné, takoví Kubek či Flégr si zaslouží za své chování nést
zodpovědnost už dávno. A nejsou jediní. Jenže se zdá, že tímto směrem se pozornost vládních
úředníků ubírat nebude a obrazně vytvořené Ministerstvo pravdy bude vyhledávat úplně jiné lidi.

  Dá se tedy očekávat, že na významu získají morální stvůry Cemper či Kartous, kteří sami sebe
pasovali do naháněče těch, kteří prostě věří něčemu jinému, než vládní či mediální propagandě a
zkorumpovaným politikům a odborníkům vytvářejícím vakcinační křoví. Opět se tak vracíme do doby,
kdy byla jedna oficiální pravda, a ta se musela prosadit za každou cenu. Můžete tedy argumentovat
do aleluja, předkládat jeden důkaz za druhým, bude li to v rozporu se státní doktrínou ignorující
reálnou situaci, máte smůlu. Jste oficiálně označen za dezinformátora a jako s takovým s Vámi bude
zacházeno. Nic na tom nemění ani to, že kde se nachází pravda o covidu, vakcínách a následcích
setkání s nimi, nikdo s určitostí říct nemůže. Jedno však už víme. Od počátku ,,pandemie“ vlády
manipulovaly s čísly nakažených, hospitalizovaných, od počátku bylo i přes dementování informací
jasné, že přijdou covidpasy. Také jsme tvrdili, že očkovacích dávek bude více, což bylo považováno za
nesmysl. Předpovídali jsme omezování pohybu, tenkrát nám tvrdili, že jsme blázni.

Jaká je dnešní realita? Roman Prymula připustil, že ,,vakcíny“ ochrání očkované dost možná jen
jeden měsíc po aplikaci. Jeden měsíc? Jako opravdu se tedy látky z injekcí dají nazývat vakcínami?
Přesto tu máme QR kódy, které nás rozdělují na šlechtu, která může do restaurací, kin, na stadiony,
k holiči, atd., a na podřadné, kterým je odpíráno mnohé. Ignorace faktu, že očkovaní jsou stejně
nemocní či dokonce častěji pozitivní než ostatní, je do očí bijící. To není dezinformace, to je realita.
Nic na tom nezměnily ani boostery, které měly tento nepříznivý stav zvrátit a už se připravuje
4.dávka. Přesně, jak jsme před rokem tvrdili. V té době by nás však za to kamenovali.
Manipulátoři.cz, Dezinformátoři.cz, Čeští elfové, to je několik serverů, se kterými spolupracuje i
Nora Fridrichová se svým pořadem 168 hodin, a na kterých se předvádí ti, kteří jsou zastánci jediné
pravdy. Přitom už několikrát byli autoři z těchto stránek přistiženi při evidentních lžích, které se
však ani nesnažili vyvrátit. To je pod jejich úroveň.

Za dezinformace je považováno cokoliv. MRNA vakcíny se zdají být skutečným zlem, navíc jde o
experiment spuštěný rovnou na lidech. Manipulací kolem nich je skutečně mnoho a je s podivem, že
se nepodařilo získat plné kopie smluv mezi výrobci a vládami nakupujícími produkty ve velkém.
Přesto je tvrzeno, že je vše v pořádku. Kolem pseudovakcín je na stole plno otázek. Vynecháme li již
zmíněné smlouvy, je třeba se ptát, když je tedy vše tak bezpečné a prověřené, proč odborníci nejsou
schopni přesně říct, kolik dávek bude dost, po jak dlouhé době se budou doplňovat a k čemu jsou
dobré, když nebrání nákaze, vážnému průběhu a roznášení viru. To moc o prověřenosti nenapovídá.
A už vůbec ne to, jak je postupně zkracována doba, po kterou jsou údajně účinné, u vektorového
Johnsona se mluví o 2 měsících. A nakonec tu je další zajímavost svědčící spíše o politickém pozadí
celé pandemie. Západ neuznává čínské a ruské vakcíny, které mohou a nemusí být účinnější.

Dále tu máme další domněnky, které neobhajujeme a ani netvrdíme, že tomu tak je, nicméně
budoucnost ukáže, jde li o konspiraci či nikoliv. Jsou to grafén a nanočástice ve vakcínách obsažené,
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určitá spojitost pandemie s chemtrails, schopnost mRNA vakcín ovlivnit lidskou DNA, také
okysličování krve a následně mozkových buněk, mohli bychom pokračovat dále. Jak vidíme,
nezodpovězených dotazů je mnoho a vláda zaměřující se na dezinformátory odpověď neposkytne,
protože ji nezná a ani znát nechce. Jede dle not, které dostala a každý, kdo je chce zpochybnit, je
označen za nepřítele, často i s přispěním užitečných idiotů z již zmíněných serverů, či odborníků,
kterých se vyrojilo skutečně hodně. A pak tu je doktor Kubek, který ničemu nerozumí a o to více je
aktivní. Bude zajímavé sledovat, co si na nás Ministerstvo pravdy vymyslí.
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